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Referat  
Elevrådet ved Skedsmo videregående skole 

Møtested: Skedsmo videregående skole, klasserom 1013 
Dato: 12.12.2023 
Tid: 12.20-13.05 

Referent: Ronja Ahokangas 

Medlemmer som møtte:  
Navn Funksjon Representerer 
Isak Aleksander Gald-Bergskaug  Elevrådsleder Elevrådsstyret, 3PBA 
Yusuf Kemal Keser  Nestleder Elevrådsstyret, 1STC 
Ronja Ahokangas Sekretær Elevrådsstyret, 1HDB 
Teo Tebogo Kårstad Styremedlem Elevrådsstyret, 3PBC 

 Andre møtedeltagere: 
Navn  Funksjon  Representerer  

Marcus Dawes Albrigtsen Miljøveileder og 
elevrådsansvarlig 

 

Ikke til stede: 

Saksliste: 
 Sak nr.: Tittel: 
1 Dårlig ventilasjon 
2 Mangel på håndtak til vinduer 
3 Hansker hos kantina 

Elevrådets behandling av sakene:  
Sak nr.1 – Dårlig ventilasjon 
Hva kom fram i diskusjonen: 
Det har kommet flere klager om ventilasjonen i forskjellige steder av skolen. Denne saken gjelder for 
guttedoene og flere klasserom som rom 1270 og 1050. Vi er usikre på hva som kunne være årsaken til 
dårlig luft i bygget, siden ventilasjonen skal kunne være «up-to-date». Likevel skal vi ta imot saken og 
undersøke det videre. 
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Hva ble bestemt: 
Saken skal undersøkes. 
 

Kommentarer:  
 

Sak nr.2 – Mangel på håndtak til vinduer 
Hva kom fram i diskusjonen: 
Det er flere som har kommet fram med at vinduene i klasserommene deres kan ikke åpnes pga. 
mangel på håndtak.  

Grunnen er at luft og temperatur skal regulere seg gjennom ventilasjonssystemet som er på skolen. I 
bygg 8 f.eks skal dette systemet være ganske bra. I brakkene er det heller ikke håndtak til vinduene 
men det er også av sikkerhetsmessige grunner.  

Hva ble bestemt: 
Dette ble forklart under møtet 
Kommentarer:  
 

Sak nr.3 – Hansker hos kantina 
Hva kom fram i diskusjonen: 
Forrige møte ble det tatt opp ønske om at ansatte hos kantina bruker hansker under matlaging. Vi har 
hatt en prat med kantinelederen, som sier at det ikke skal tas i bruk. Dette er fordi hansker tar opp 
mer bakterier, og de ansatte tar allerede godt vare på hygiene når måltider forberedes.  

Hva ble bestemt: 
Kantineansatte følger strenge hygieneregler.  
 

Kommentarer:  
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